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RESERVATION 
 
Ärende 8: Utveckla information, stöd och råd till äldre 
 
Vi kan inte ställa oss bakom ett beslut som innebär att äldreombudsmannen i Hud-
dinge kommer att försvinna. Detta är inte ett långsiktigt och ansvarsfullt agerande 
mot Huddinges äldre. Av tjänstemannautlåtandet framkommer att drygt 132 ärenden 
årligen kommer in till Huddinges äldreombudsman. Kommunstyrelsen föreslår att 
äldreombudsmannens uppgifter istället ska ingå i de tjänster som erbjuds på service-
kontoret och att detta kommer att innebära att tjänsterna blir mer tillgängliga för Hud-
dinges äldre. Man hänvisar också till att medarbetarna på servicekontoret kommer få 
utbildningar i dessa frågor.  
 
Från Vänsterpartiets sida delar vi de farhågor som finns redovisade i det remissytt-
rande som lagts fram av Huddinge kommuns pensionärsråd och av Huddinge kom-
muns råd för funktionshindersfrågor. Vi anser framförallt att de äldre som omfattas av 
detta kommer att förlora den värdefulla personliga kontakten som fanns med en 
äldreombudsman. Vi menar också att det är svårt att se hur förtroliga enskilda samtal 
ska kunna föras på en offentlig plats som servicecentrum faktiskt är.  
 
Med anledning av ovanstående yrkar vi avslag till kommunstyrelsens förslag till be-
slut och reserverar oss mot förslaget.  
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